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Łódź, 12 2023 stycznia roku 
90-926 Ó1 i Plot 

Kamil Łukasz Deptuła 
Radny Rady Miejskiej w Łodzi 

Pani Hanna Zdanowska 
Prezydent Miasta Łodzi 

Interpelacja w sprawie przejścia dla pi h na ul. Tadeusza Boya-Żeleńskiego 

t-J,t42 / 

Zgłosili się  do mnie mieszkańcy osiedla Doły, kjtórzy sygnalizują  potrzebę  wytyczenia przejścia 

dla pieszych na ul. Tadeusza Boya-Żeleńskiego. rj4ejsce, o którym pisze (tuż  przed skrętem w ul. 

Obrońców Westerplatte) już  dziś  jest wykorzystyiyne przez mieszkańców by dostać  się  do parku 

Szarych Szeregów. Ten szlak komunikacyjny wj4yczony jest przez istniejące chodniki i alejki 

parkowe, a jego częścią  jest fragment jezdnl na ul. Boya-Żeleńskiego. Dziś  jest to dość  

niesformalizowane przejście, choć  często wykorz tywane przez mieszkańców. 

W związku z powyższym proszę  Pan 

zasygnalizowanego przez mieszkańców i rozwa 

pieszych. Jestem przekonany, że takie działanie i 

DEPARTAME1 rT NTA 

BiUO 3Jy  

13 

L.dz....................
..  

www.kamildeptula.pl  

Prezydent o przeanalizowanie problemu 

nie możliwości wytyczenia nowego przejścia dla 

dwyższy poziom bezpi - 


